

Referat fra styremøte 03.04.23.

Til stede:	
Jan Petter Jacobsen	X
Pål	x
Geir Kvam	x
LP	x
Anne Maria Stenhaug	
Ole-Martin Løvaas Christiansen	X
Lill-Andrine	
Bjørn Espen Schulstock	x

Følgende ble behandlet:

1. Referatet fra forrige styremøte ble godkjent.
2. Ole og Espen holder på med Trene kurs etter årsmøtet. BE og Ole setter seg ned og gjør om litt på kurset og setter opp nye datoer etter påske.
3. Vi må konsultere ekstern konsulent i forhold til selskapsform og styrerett for håsken. JP sjekker opp. JP har snakket med Tarei Ravn. Vi hører med APL om hva de har sett for seg. JP kommer med tilbakemelding. Jobber med saken. JP skal etterspørre den underskrivede versjonen som ble laget en gang i tiden. JP ser på saken etter årsmøtet. **Det er nevnt for Vegard, banken kan komme til å ville ha dokumentasjon i fht. til evt.lån? Vi må finne en selskapsform som passer inn i idrettsforbundet så vi fortsetter å få støtte. Sekretær i APL har en kopi av den gamle avtalen, vi vil etterspørre denne. JP har purret på det 6/12. Bjørn espen sender ett nytt brev til banken. Bjørn Espen sendte nytt brev til banken 6/2-23. Bjørn Espen har purret banken 15/3 og har blitt lovet svar før årsmøtet. Purrer på nytt**
4. I 2023 fyller top 70 år og vi skal planlegge ett jubileums stevne. **Vi setter en dato snart, på vårparten 2023. Styret vil konsultere med Wilson ang. stevnetype og gjennomføring.** Medlemsmøte med premieutdeling etter stevne? Bjørn Espen sjekker støtteordning. Per foreslår at vi hører med Andebu jeger og fisk om eventuelt og leie banen dem for å arrangere ett større felt stevne. I mai mnd. Vi hører med Wilson om og ta en større del av planleggingen av stevnet. Bjørn espen har sendt inn søknad til obos jubel på 15tusen. Høre med og få satt en dato før elg jakta starter så det er mulig og leie banen til andebu jf. 16 eller 23 september. Ole hører med wilson. Wilson tar kontakt med Jan Bråten i andebu jf.LP har avtale med AJF om befarng 15.05.
5. Ladekurs mandag 24. april og pussekurs onsdag 19. april. Gjennomført.
6. Wilson skal komme med ett utkast til ny kafe/møte rom, med budsjettforslag. Tegningen er klar, men vi må avvente fra kommunen på hvem vei vi går med tanken på våpen rom. JP hører med kommunen uken etter påsken. Tbg. Kommune har godkjent våpenrom i lageret på øvre bane. Politet har forhåndsgodkjent samme.

7. Jan Bråten og Petter Kirsebom (Andebu jf) har tatt kontakt for samarbeid. JP ringer dem om og ta ett møte. Det har blitt avholdt. Wilson blir kontakt person fra oss.
8. 29/3 er det årsmøte. Det blir avholdt på teams på kontoret til Ole. Det gikk veldig bra. Det var gode debatter og bra stemning i møtet.
9. Bjørn Espen har søk om midler til å oppgradere anlegget i forbindelse med obos jubel støtte ordning. Vi får svar før 1. mai. Desverre nei.
10. Geir anskaffer ny data til og ha på øvre bane for og drifte de elektroniske skivene. Samt en data til å bruke som izettle maskin. Geir er 50% i mål.
11. Vi legger ut ett forslag til navneskifte og logo på våre hjemmesider.
12. Pål sjekker opp og bytter lys som er sluttet og lyse på øvre bane. OK. Har bestilt 25 lysrør.
13. Vi har blitt enig om å utrede en alternativ vaktliste.
14. Vi skal lage ett arbeidsdokument for og loggføre forskjellige ting som skjer i klubben igjennom året. Alt fra stevner til pussekurs osv så det blir lettere å skrive noen ord om året til årsmøtet. Logg fra kalender kan lagres eller printes.
15. vi skal se på generell tilkomst med rullestol og vi må gjøre noen utbedringer.. Neste dugnad 23 mai.
16. Vi planlegger ett byggemøte med apl.. Gjennomført onsdag 12. april.
17. Legge ut på hjemmeside krav om dokumentasjon av våpenbruk. Pål utarbeider excell.
18. Husk mail til Pål og Wilson, i tillegg til styret@top.vf.no

neste styremøte er mandag 5.juni i Hula.

Ref JanP: